
REFERAT FRA MØTE I  

SAMARBEIDSUTVALGET/SKOLEMILJØUTVALGET   

HAFSLUND UNGDOMSSKOLE  
 

 

 

Dato:  Tirsdag 07.06.2022 

  

Tidspunkt:  18.30 – 20.00  

  

Sted:  Hafslund ungdomsskole, rektors kontor 

  

Fraværende: Charlotte Rode Gulbransen 

   

  

Saksliste  

Sak 05/22 

SU/SMU 

Ordensreglement 

Skolen har gjennomført prosess på ordensreglement, sluttføre prosessen og 

vedta nytt ordensreglement  

 

Utsettes i påvente av behandling i elevrådet og i hele personalgruppa. 

Det vurderes om ferdigbehandlingen i personalgruppa gjennomføres på 

utviklingsdagene. 

 

  
Sak 06/22 

SU 

Informasjon fra: 

 

- Skolen 

• Denne våren har det vært mye sykdom, og det har vært vanskelig å 

få tak i vikarer.  

• Helsesykepleier og rektor har hatt en del fravær denne våren.  

• Det har vært noen sosiale utfordringer, og prøver nå ut flere 

aktiviteter i friminutt.  

• Endring i kantinetilbudet. Slik det ser ut nå er det planlagt to dagers 

åpningstid. 

        

- Elevrådet 

• Ønsker at kantina er åpen hver dag 

• Ønsker mer å gjøre i friminuttene 

• Ønsker flere krakker inne 

• Vannet oppleves ikke rent i klasserommene – elevene ønsker lettere 

tilgang til vann når de skal inn i klasserommet 

 

- FAU 

• Forespeilet at Inger Bergkastet bidrar i et stort nok omfang for å 

ivareta læringsmiljøet ved skolen 

• Ønsker at vi ser på en utvidelse av kantinetilbudet f.eks. i samarbeid 

med undervisning/fag 



• Ønsker et godt og litt sunnere utvalg i kantina, og ønsker åpningstid 

flere dager i kantina 

• De har blitt informert om at vaktmester kan ha med seg en 

elevgruppe for å gjennomføre enkle utbedringer på skolebygget 

• Jobber videre med å få et org. nummer 

• Ønsker konstitueringsmøte tidligere på året, samt opplæring ved 

hjelp av FUG 

• FAU etterspør hvordan sosiallærerfunksjonen skal løses 

• FAU ønsker en klarhet i hvilken informasjonskanal som benyttes til 

hva, eks. hva skal være i VIGILO og hva skal være i Zokrates 

 

Sak 07/22 

SU 

Økonomi 

- Informasjon fra rektor 

 

Det er et betydelig merforbruk. 

 

Sak 08/22 

SU 

Læremidler 

Informasjon om prosessen videre.  

 

Spørreundersøkelse til lærerne og elevene i august. 

 

Sak 09/22 

SU 

Arbeidsgruppe uteområde 

 

Fau-leder orienterer: 

• Ballbingen har behov for oppgradering  

(250.000,- kun dekke, uten jobb, gammel matte og fjerning) Vi må 

huske på å få høyere gjerde etc for å forhindre at ballene går ut i 

veien 

• Ønskelig med to bordtennisbord ute 

• Ønske om huske 

• Et sted å oppholde seg under tak 

• Basketnett og ny oppmerking (like høye kurver) 

 

Søknad til Sparebankstiftelsen fra FAU på usk og bsk er ferdigstilt.  

Vi ønsker å se på et samarbeid med Maren Juul i det videre arbeidet.  

 

Elevene ønsker seg sandvolleyballbane og treningsapparater. 

 

Vi ser på muligheten av å gjennomføre en gamingturnering, samt utarbeidet 

forslag til utemiljøet i Minecraft. 

 

Silje (FAU-leder) og Gro (nestleder FAU) og Camilla D (rektor) tar en møte 

med dette som tema til høsten, og legger en plan for veien videre. Rektor 

innkaller. 

 

Saker SMU:  

Sak 03/23 

SMU 

Skolemiljøsaker 

- Informasjon fra rektor 

• Helsesykepleier og rektor har hatt en del fravær denne våren.  



• Det har vært noen sosiale utfordringer, og prøver nå ut flere 

aktiviteter i friminutt.  

 

 

Sak 04/21 

SMU 

Neste skoleår 

• Informasjon om ny fordeling av arbeidsoppgaver mellom 

teamlederne. Prosessene er ikke helt fullført, men trolig blir den 

landet før sommerferien. Det går i retning av at hver teamleder får et 

hovedansvar for ett trinn.  

 

 

 

 

___________________________                                    ___________________________________ 

Signatur Silje Kristin Nilsen                                                     Referent   Camilla K. Dahlstrøm 

 


